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ZÁPIS Z 6. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ 
ZASTUPITELSTVA MĚSTA POLICE NAD METUJÍ  

V ROCE 2013 
konaného dne 11. 12. 2013 v 17,00 hod. na sále Pellyho domů 

v Polici nad Metují 
 
Přítomni  : dle presenční listiny 
Pozdní příchod : Ing. Jiří Vlček – 17.12 hod. 
Předčasný odchod  :  
Nepřítomni : Ing. Josef Havlíček, Ing. Jan Pohl 
Hosté : ředitel ZŠaMŠ Mgr. K. Nývlt, zást. ředitele ZŠaMŠ J. Šulcová  
  ředitel TS s.r.o. Ing. Vasil Bučok, ředitelka MŠ D. Baláková 
   
Ověřovatelé zápisu :  Ing. Pavel Žák, Marek Plný 
Zapisovatelka : Dagmar Hauschková  
 
 
 

a) Zahájení jednání starostkou města 
 

Zahajuji 6. veřejné zasedání ZM v roce 2013, které jsem svolala v souladu se zákonem o obcích. 
Vítám všechny přítomné členy ZM, vedoucí odborů MěÚ, ředitele a vedoucí organizací zřizovaných městem. 
  

Zapisovatelkou dnešního jednání stanovuji paní Dagmar Hauschkovou. 
 

Ověřovateli zápisu z dnešního jednání stanovuji pana Ing. Pavla Žáka a pana Marka Plného. 
 

V době zahájení zasedání ZM je přítomno 18 členů ZM z celkového počtu 21 členů. 
ZM je usnášeníschopné! 
 

b) Dovoluji si Vám předložit program dnešního jednání : 
 

1) Zahájení  
2) Schválení programu 6. zasedání ZM v roce 2013 
3) Prezentace - Branky o.p.s. - Kladského pomezí 
4) Kontrola plnění usnesení ZM 
5) OZV č. 02/2013, o místním poplatku za likvidaci odpadu 
6) Vyřazení části projektové dokumentace "Stavební úpravy a přístavba v ZUŠ z majetku města  
7) Změna rozpočtu č. 10 - položky rozpočtového opatření č. 38 – 40 
8) Smlouva o revolvingovém úvěru na rok 2014 
9) Pravidla rozpočtového provizoria na rok 2014 
10) Plán kontrol KV ZM pro rok 2014 
11) Prodeje nemovitostí 
12) Projednání nepřipojení se města k odvolání proti rozhodnutí S CHKO Broumovsko o neudělení výjimky 

chemického ošetření komunikace Pěkov – Teplice nad Met. 
13) Diskuse 
14) Výklad ustanovení nového OZ ve vztahu k činnosti zastupitelů a zastupitelstva po 1. 1. 2014. - Mgr. Jiří Škop 
15) Obrazová prezentace událostí ve městě v 2. pololetí roku 2013 

 
 
 

Kontrola plnění usnesení ZM : 
 

11/08/03 zodp. IMŽP - převzetí pozemků v areálu DPS od AOPK ČR 
13/04/09  zodp. IMŽP - uzavření smluv o smlouvě budoucí na pozemky pod plánovanou cyklostezkou  
16/05/09 zodp. IMŽP - prodej pozemků p.č. 330/4  a 331/2 v k.ú. Police nad Metují panu Bitvarovi 
10/06/09 zodp. IMŽP - prodej stavebních parcel ve Wihanově ulici  
11/03/12  zodp. IMŽP  - darování pozemku v areálu Svazu chovatelů ČR z majetku ČR (PF) městu 
10/02/13  zodp. IMŽP - darování pozemků městu z majetku KHK – průtah Masarykovo náměstí 
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USNESENÍ  
z 6. veřejného zasedání zastupitelstva města v roce 2013 

ze dne11. prosince 2013 
 

 
 
01/06/2013 
ZM schvaluje předložený návrh programu 6. veřejného zasedání ZM v roce 2013. 

1) Zahájení  
2) Schválení programu 6. zasedání ZM v roce 2013 
3) Prezentace - Branky o.p.s. - Kladského pomezí 
4) Kontrola plnění usnesení ZM 
5) OZV č. 02/2013, o místním poplatku za likvidaci odpadu 
6) Vyřazení části projektové dokumentace "Stavební úpravy a přístavba v ZUŠ z majetku města  
7) Změna rozpočtu č. 10 - položky rozpočtového opatření č. 38 – 40 
8) Smlouva o revolvingovém úvěru na rok 2014 
9) Pravidla rozpočtového provizoria na rok 2014 
10) Plán kontrol KV ZM pro rok 2014 
11) Prodeje nemovitostí 
12) Projednání nepřipojení se města k odvolání proti rozhodnutí S CHKO Broumovsko o neudělení výjimky 

chemického ošetření komunikace Pěkov – Teplice nad Met. 
13) Diskuse 
14) Výklad ustanovení nového OZ ve vztahu k činnosti zastupitelů a zastupitelstva po 1. 1. 2014. - Mgr. Jiří Škop 
15) Obrazová prezentace událostí ve městě v 2. pololetí roku 2013 

Zodpovídá: starostka 
  Pro:  18    Proti: 0  Zdržel se:  0 
 
02/06/2013 
ZM schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 02/2013, o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 
Zodpovídá: FSO 
  Pro: 19   Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
03/06/2013 
ZM souhlasí s vyřazením části projektové dokumentace "Stavební úpravy a přístavba v ZUŠ v Polici 
nad Metují" v hodnotě 107.100 Kč z majetku města.     
Zodpovídá: FSO 
  Pro: 19   Proti: 0  Zdržel se:  0 
 
04/06/2013 
ZM schvaluje změnu rozpočtu č. 10 - položky rozpočtového opatření č. 38 – 40. Zvýšení příjmů a 
výdajů o 281 357,- Kč.   
Zodpovídá: FSO 
  Pro: 19   Proti: 0  Zdržel se:  0 
 
05/06/2013 
ZM schvaluje smlouvu o revolvingovém úvěru uzavíranou s Komerční bankou a.s. č. 99007478989, na 
úvěr do výše limitu 9.500.000 Kč. 
Zodpovídá: FSO 
  Pro: 19   Proti: 0  Zdržel se:  0 
 
06/06/2013 
ZM schvaluje Pravidla rozpočtového provizoria na rok 2014. 
Zodpovídá: FSO 
  Pro: 19   Proti: 0  Zdržel se:  0 
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07/06/2013 
ZM pověřuje Kontrolní výbor ZM Police nad Metují provedením následujících kontrol: 
1) Kontrola činnosti osadních výborů 
2) Kontrola rozsahu a stavu bytového fondu města, jeho využívání a spravování. 
3) Kontrola odpadového hospodářství města – vyhodnocení závěrů kontroly z června 2012 
Zodpovídá: předseda KV ZM 
  Pro: 18   Proti: 0  Zdržel se: J. Seifert 
 
08/06/2013 
ZM schvaluje prodej pozemku p. č. 730/64 o výměře 54 m2 v k. ú. Hlavňov panu Ing. P. B. Kupní cena 
je stanovena na 4 Kč/m2, celkovou kupní cenu ve výši 216,- Kč uhradí kupující při podpisu kupní 
smlouvy. Veškeré vedlejší náklady spojené s prodejem pozemku uhradí kupující.    
Zodpovídá: IMŽP 
  Pro: 19   Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
09/06/2013 
ZM schvaluje prodej pozemku st. č. 622 o výměře 26 m2 v k. ú. Police nad Metují panu J. Š. Kupní 
cena je stanovena 70,- Kč/m2 a celkovou kupní cenu ve výši 1 820,- Kč uhradí kupující při podpisu 
kupní smlouvy. 
Zodpovídá: IMŽP 
  Pro: 19   Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
10/06/2013 
ZM schvaluje budoucí prodej "Zeleného domečku" - budovy č. p. 345 s pozemkem st. č. 386/2 o 
výměře 105 m2 a pozemkem p. č. 1254/2 o výměře 142 m2 v k. ú. Police nad Metují panu J. M. st. za 
celkovou kupní cenu ve výši 1 360 000,- Kč s těmito podmínkami: 

1) do jednoho měsíce od podpisu budoucí kupní smlouvy složí kupující nevratnou zálohu ve výši 
50 000,- Kč, 

2) nejpozději do 30. 8. 2014 uhradí kupující doplatek kupní ceny ve výši 1 310 000,- Kč. 
3) v případě odmítnutí uzavření kupní smlouvy nese veškeré náklady spojené s provedenými 

úpravami budovy či pozemku budoucí kupující, a to včetně případných nákladů na uvedení do 
původního stavu 

Zodpovídá: IMŽP 
  Pro: 19   Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
11/06/2013 
ZM pověřuje místostarostu, aby jednal s Krajským úřadem Královéhradeckého kraje o možnosti 
přeřazení komunikace z Pěkova do Teplic nad Metují v Plánu zimní údržby Královéhradeckého kraje 
do 1. kategorie.  
Zodpovídá: místostarosta 
  Pro: 19   Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
Průběh, komentáře k usnesení: 
 

 Z. Kadidlo - chtěl bych znát argumentaci rady města k usnesení rady č. 05/23/2013 ze dne  
18. 11. 2013, které se týkalo podání odvolání proti rozhodnutí Správy CHKO ve věci solení 
komunikací, a které nebylo radou přijato. Žádám, aby tento bod byl zařazen do programu dnešního 
jednání ZM. 
 Starostka – dala hlasovat o doplněném programu zasedání ZM s tím, že problematika chemické 
údržby komunikací budeme zařazena na závěr. Po schválení programu požádala ředitelku BRANKY, 
o.p.s  M. Venclovou a její kolegyně L. Lembejovou o prezentaci destinační společnosti Kladské 
pomezí. 
 Prezentace proběhla na toto téma:  
- seznámení zúčastněných se vznikem společnosti 
- popis činnosti destinační společnosti pro turisticky významné území Kladské pomezí 
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- možnosti spolupráce a vzájemné prezentace 
- výhody členství ve Svazu cestovního ruchu Kladské pomezí 
 
K usnesení č. 2 – Ing. P. Pohner uvedl, že tento materiál obdrželi zastupitelé elektronicky a 
předpokládaný návrh vyhlášky je oproti platné vyhlášce pro rok 2012 změněn pouze v Článku 5 Sazba 
poplatku – kde je uvedena nová výše sazby poplatku dle skutečnosti z roku 2013. Dále seznámil 
zastupitele s výpočtem odpadového poplatku pro rok 2014, který vypracoval Ing. J. Troutnar. Uvedl, 
že odpadový poplatek, který by pokryl výdaje na veškeré odpadové služby, by musel být 713,- Kč. 
Podle zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích vychází max. možná sazba na jednoho poplatníka 
za kalendářní rok na 649,- Kč. RM navrhuje poplatek ponechat ve stejné výši jako v roce stávajícím, 
kdy se osvědčilo, že při včasném uhrazení nejpozději do 31. 3. daného kalendářního roku, bude 
poplatníkovi snížena roční sazba o 100,- Kč, v opačném případě poplatek činí 600,- Kč/osoba/rok.  
 Z. Kadidlo – jakou máme v letošním roce úspěšnost ve výběru poplatku za odpady.   
 Starostka – z rozpočtované částky nebylo vybráno přibližně 2 %, což je v porovnání 
s minulými roky pozitivní.  
K usnesení č. 3 – Mgr. J. Škop uvedl, že se jedná o projektovou dokumentaci zpracovanou v roce 
2006. Tento projekt řeší kompletní přestavbu a novou přístavbu školy (budovy čp. 107 a 108). Projekt 
byl v dalších letech dopracován. Sloužil jako podklad při podávání žádostí o dotace. Žádnou dotaci se 
bohužel v uplynulých letech nepodařilo získat. V roce 2012 bylo rozhodnuto ZM o zahájení dílčích 
prací na budovách ZUŠ. Pro realizaci byla částečně využita původní projektová dokumentace. 
Kompletní projektová dokumentace obsahuje i část, která se týká zpracování podkladů pro výběr 
dodavatele. Vzhledem k tomu, že tuto dokumentaci nebylo možné použít a je zřejmé, že nebude 
využita ani v budoucnu, protože část prací již byla realizována, navrhujeme její vyřazení, aby 
nedocházelo k účetnímu navyšování ceny investice. Cena této části dokumentace je cca 107 tis. Kč.     
K usnesení č. 4 – Ing. P. Pohner okomentoval tabulku rozpočtových změn. 
K usnesení č. 5 – Ing. P. Pohner uvedl, že smlouva na příští rok se obnovuje z důvodu překlenutí 
časového nesouladu mezi příjmy a výdaji rozpočtu města. Čerpání tohoto úvěru je v současné době 
nulové. Město má v této smlouvě výhodnější úrokovou sazbu PRIBOR 0,14% (u minulé 0,80%) a 
levnější měsíční poplatek za rezervaci. Zajištění úvěru se nesjednává. 
K usnesení č. 6 – Ing. P. Pohner uvedl, že pravidla rozpoč. provizoria pro rok 2014 obsahují 5 
položek. Povinnost jejich schválení vyplývá ze zákona o rozpočtových pravidlech, který říká, že 
v případě neschválení rozpočtu před 1. lednem rozpočtového roku se hospodaření ÚSC řídí do doby 
schválení rozpočtu pravidly rozpočtového provizoria. Tato pravidla jsou potřebná pro zajištění 
plynulosti hospodaření obce. Pravidla si obec stanovuje sama, nejsou zákonem nijak limitována.  
K usnesení č. 7- starostka uvedla, že na základě zápisu KV ZM ze dne 2. 12. 2013, který obdržela RM 
prostřednictvím předsedy p. J. Seiferta, bylo navrženo následující usnesení, kterým ZM pověřuje KV 
ZM k výkonu kontrol. První na úseku hospodaření s majetkem města. Cílem této kontrolní akce je 
posoudit současnou kvalitu byt. fondu, jeho využití v uspokojování potřeb občanů a výhled pro nové 
volební období  2015 – 2018. Dále v oblasti odpad. hospodářství města, kde je cílem vyhodnocení 
závěrů KV ZM ze zápisu č. 1/2012 z měsíce června. Starostka v souvislosti s přípravou podkladů pro 
tvorbu rozpočtu 2014 navrhuje ještě kontrolu činnosti osadních výborů. RM nemá potřebné podklady 
(zápisy) o činnosti a požadavcích konkrétních obcí, na základě kterých by mohla sestavit rozpočet pro 
rok 2014.  
 J. Seifert – měl bych ještě jednu poznámku, v letošním roce KV provedl kontrolu koupaliště, 
v plánu ještě byla kontrola víceúčelového hřiště, ale v souvislosti se zpožděním stav. prací a zahájení 
provozu se kontrola neuskutečnila, z tohoto důvodu jsem se obrátil v měsíci září (starostka čerpala 
dovolenou) na RM, aby prostřednictvím ZM dala námět KV k další činnosti. Bohužel jsem obdržel 
tuto odpověď, cituji: „RM zkonstatovala, že KV ZM je orgánem ZM a RM jako částečně 
exekutornímu orgánu nepřísluší KV úkolovat“. Čekal bych lidský vstřícný postoj a podnět právě z řad 
radních, jako to nyní učinila pí starostka.  
 I. Jenková – cením si práce a aktivity KV ZM, můj podnět vzešel ze situace, kdy jsem hledala 
zápisy z osadních výborů a zjistila, že se nemáme o co opřít, podklady chybí. Jediné dostupné 
informace máme z obce Radešov. V letošním roce jsme na zasedání ZM řešili nepříjemnou záležitost 
s odvoláním předsedy OV Pěkov právě v souvislosti se špatným výkonem funkce a nedodržováním 
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jednacího řádu OV, přesto se situace nijak nezlepšila. To bylo hlavním důvodem doplnění činnosti pro 
KV ZM na rok 2014. 
K usnesení č. 8 – Mgr. J. Škop informoval zastupitele o již zmiňované žádosti p. Ing. P. B., který má 
zájem o odkup pozemku pod sousoším „Ukřižování“ s balustrádou a kamenným schodištěm, který je 
ve vlastnictví rodiny B. (vlastnictví sousoší doložili listinou). Rodina B. má zájem sousoší opravit na 
vlastní náklady, a protože se jedná o kulturní památku, mají zájem požádat stát o dotaci na obnovu 
památek. Z tohoto důvodu pan B. ml. žádá o převod dotčeného pozemku do jeho vlastnictví. Cena byla 
stanovena nižší, jelikož rodina B. v minulosti městu prodala své pozemky pod komunikací za 
obdobnou cenu a zároveň uhradí geodetické zaměření a kolkovné, což činí cca 8 tis. Kč. 
K usnesení č. 9 – Mgr. J. Škop uvedl, že na stejném pozemku se nacházejí tři garáže, dva vlastníci 
mají již parcely pod garáží ve svém majetku, majitel třetí garáže p. Š. nyní dohledal a předložil 
kolaudační rozhodnutí na stavbu garáže a má zájem koupit pozemek pod stavbou. Následně požádá 
katastrální úřad o zápis stavby do katastru. 
K usnesení č. 10 – Mgr. J. Škop informoval o záměru prodeje, který od r. 2009 uložila RM odboru 
IMŽP. Nemovitost tehdy byla přednostně nabídnuta tehdejším nájemcům, kteří neprojevili o koupi 
zájem. Potom bylo vyhlášeno výběrové řízení na prodej nemovitosti za znaleckou kupní cenu, ale 
nepřihlásil se žádný zájemce. Došlo ke stavebním úpravám (odstranění spojovacího krčku, vybudování 
samostatné vodovodní přípojky). Prodej nemovitosti byl inzerován a poté přes realitní firmu nabízen 
k prodeji, ani tak se nepodařilo nemovitost prodat, ZM dvakrát snížilo kupní cenu, ale nemovitost se 
neprodala. Nyní se přihlásil zájemce o koupi p. J. M. ml., který by chtěl v objektu vybudovat prodejnu 
a občerstvení. Dodatkem ke své žádosti doplňuje, že kupcem bude jeho otec J. M. starší. Jelikož 
úhradu kupní ceny plánuje až 30. 8. 2014, prozatím se navrhuje uzavřít budoucí kupní smlouvu. 
V případě, že by k záměru nedošlo, záloha 50 tis. Kč zůstává v rozpočtu města a případné stav. úpravy 
budou na vlastní náklady kupujícího vráceny do původního stavu.                                                        
K usnesení č. 11 - Mgr. J. Škop - úvodem si dovolím poznamenat, že je jistě právem každého 
zastupitele požadovat informace po členech rady města, k usnesením, které rada přijala, ale na druhé 
straně by bylo – a to nejen v tomto případě, ale i v jakémkoliv budoucím případě – více než vhodné 
avizovat takovýto požadavek předem. Ne snad proto, aby mohlo dojít k zametení věci pod koberec, ale 
zejména proto, aby bylo možné k tomuto bodu zaslat všem zastupitelům potřebné podklady, a Ti mohli 
následně objektivně, odpovědně, a tudíž podle svého svědomí a vědomí hlasovat. Takto závažnou 
předem neavizovanou interpelaci považuji za neférovou, zejména ve vztahu k neinformovaným 
kolegům v zastupitelstvu, ale potažmo i ve vztahu k těm, kdo mají na položený dotaz reagovat. Toto 
skutečně není jednoduchá věc, a nebudu se tedy divit nikomu, kdo nebude v určitých částech zcela 
důvěřovat tomu, co budu nyní říkat. Pro informaci všem lehce zrekapituluji: Správa a údržba silnic 
(SÚS) požádala v minulosti (více než před rokem) o vydání výjimky pro povolení chemické údržby 
komunikací na území Správy CHKO, zejména se jednalo o trasu Broumov – Adršpach a Pěkov – 
Lachov. Správa CHKO vedla celkem složité správní řízení s několika ústními jednáními, terénními 
prohlídkami, opatřila řadu podkladů, rešerší a studií o vlivu chemické údržby na životní prostředí, 
přičemž jednání uzavřela tím, že výjimku pro chemickou údržbu povolila pouze na části komunikací, 
avšak nikoliv na zmiňovaných úsecích. Obecně se přitom opřela o základní princip ochrany přírody 
zakotvený v zákoně o ochraně přírody a krajiny (z. č. 114/1992 Sb.), tedy že na území CHKO je 
chemická údržba zakázána, přičemž zákaz může být překonán pouze udělením výjimky, přičemž 
výjimku ze zmíněného zákona lze udělit pouze tehdy, pokud jiný veřejný zájem převáží zájmy ochrany 
přírody a krajiny. Musím uznat, že odůvodnění vydaného rozhodnutí je vypracováno velmi 
sofistikovaně a precizně, a absolutně to překonává dosavadní správní praxi Správy CHKO. Ve zkratce 
lze uvést, že Správa nenalezla jiný veřejný zájem, který by převažoval zájem ochrany přírody a 
krajiny, a tudíž výjimku neudělila. Důvodů je v rozhodnutí uváděna celá řada, ale ani dopravní rizika, 
ani rizika ohrožení podnikatelských zájmů firem PEPSICO, či CONTINENTAL, nejbizardnější je 
postoj SCHKO k ochraně života a zdraví osob, přičemž skutečnost, že zdravotní záchranná služba 
dojede k pacientovi ze zpožděním, a že s každou minutou stoupá riziko úmrtí pacienta ohroženého na 
životě (podle odůvodnění je v území Teplicka dokumentováno v období zimy cca 50 výjezdů, přičemž 
riziko úmrtí stoupne pouze u 15% těchto případů), nicméně podle názoru Správy CHKO nepřevažuje 
veřejný zájem na ochraně života a zdraví osob zájem ochrany přírody a krajiny. Rada dlouze 
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diskutovala o tom, zda je podání odvolání na místě či nikoliv. Nakonec (i z důvodu mé nepřítomnosti 
při hlasování o tomto usnesení) nebylo usnesení přijato. 
 Z. Kadidlo – rada nepřihlédla k tomu, že v případě zimní objízdné trasy pro kamiony dochází 
k daleko větší zátěži obyvatel Pěkova nákladní dopravou. 
  Mgr. J. Škop – nákladní doprava do Continentalu z 90% nezajíždí v zimě do Adršpachu 
přes Polici a Pěkov. Jedná se maximálně o dopravu zaměstnanců. Sama firma se navíc argumentačně 
nepokusila správu přesvědčit o tom, že neprovádění chemické údržby poškozuje její podnikání. 
 Z. Kadidlo – telefonicky jsem celou záležitost diskutoval se starostou obce Teplice n. M. p. 
Brandejsem a ten požaduje podporu města, když ne v chemické údržbě, tak v přeřazení silnice přes 
Lachov a silnic kolem Teplic do vyšší kategorie údržby. 
 J. Soumar – můj úsudek je takový, že i kdyby se solilo, neohrozí to spodní vody a stromy, 
protože veškerá voda se spádem dostává zpět do struhy v Pěkově. Také bych se přikláněl k argumentu, 
že se zbytečně zvýší kamionová doprava přes obec Pěkov. 
 Ing. J. Seidl – diskutovali jsme opravdu dlouze a z různých pohledů, hlasování bylo 2 pro, 2 
proti a 2 se zdrželi, já jsem byl proti, a to z důvodu logických argumentů ze strany SCHKO.  Celá 
problematika nám byla vysvětlena na jednání před zahájením rady, které proběhlo přímo na SCHKO. 
Pokud budeme požadovat v chráněné oblasti neustálé výjimky, měli bychom si klást otázku, zda vůbec 
potřebujeme SCHKO, z mého pohledu tu má určité opodstatnění a chemická úprava sjízdnosti je 
z mého pohledu nevhodná. Měly bychom spíše trvat na tom, aby se komunikace dostala do režimu 
údržby I. kategorie, kdy musí být do tří hodin sníh odstraněn pluhem a proveden inertní posyp.  
Nicméně je pravdou, že o navýšení kamionové dopravy přes obec Pěkov jsme na CHKO 
nediskutovali. 
  Z. Kadidlo – trvám na tom, že jsme měli podpořit starostu města Teplice n. M. a připojit se 
k odvolání.  
 Mgr. J. Škop – v tuto chvíli se již nelze připojit k odvolání, jednalo by se o opožděné odvolání, 
které by odvolací orgán zamítl. 
 J. Antl – inertní posyp nestačí, na komunikaci vznikají tři vyjeté ledové koleje a tím se značně 
zvyšuje riziko havárie.  
 L. Bořek – nejsem odborník, ale bylo nám vysvětleno, že právě solení v tomto úseku, při 
frekvenci dopravy, jaká tam je, zapříčiní tvorbu ledových kolejí. Potřebujeme docílit pravidelnou 
údržbu ze strany SÚS a to včasným pluhováním a inertním posypem.   
 Starostka – navrhuješ, Zdeňku, k této problematice nějaké řešení formou usnesení?  
 Z. Kadidlo – navátý sníh zde způsobí dopravní kolaps, navrhuji, aby se údržba prováděla max. 
do tří hodin.   
  
Diskuze, informace: 
Starostka: 
Uskutečnilo se jednání s pí Vaněčkovou (zástupce SÚS), městu bylo oznámeno, že kraj získal 
mimořádné finance na opravu komunikací. První akce v době 31. 3. – 24. 8. 2014 bude rekonstrukce 
komunikace přes Bukovici, kde dojde k úplné uzavírce (nákladní doprava bude svedena přes Žďár n. 
M., osobní a autobusová přeprava přes Suchý Důl). Další akce 1. 9. – 31. 10. 2014 rekonstrukce 
komunikace Pěkov – Lachov (recyklace zastudena) – úplná uzavírka. Rekonstrukce komunikace v ul. 
Ostašské se zatím nepodařila zařadit do rozpočtu kraje, bohužel z důvodu odvolání jednoho účastníka 
řízení se nám zatím nepodařilo splnit podmínky k vydání stavebního povolení, pokusíme se jednat 
s radním KHK p. Janečkem o co možná nejrychlejším provedení rekonstrukce. Pozitivní zpráva je 
zařazení do plánu rekonstrukce ul. Na Babí, půjde o veliký projekt a samozřejmě pro město i velkou 
finanční zátěž, protože veškeré přípravy, přeložky inž. sítí, svodů, kanalizace a chodníků spadají do 
kompetence města (I. etapa zahájení akce podzim 2014, dokončení rok 2015).  
 Mgr. J. Škop – ul. Ostašská je ve fázi nového stav. řízení z důvodu odvolání jednoho 
z účastníků řízení, proběhlo dvojí místní šetření za účasti cca 15 osob (znalci, projektanti zástupci 
Policie ČR atd.) řešily se námitky p. Mgr. J. K., které se vesměs podařilo vyřešit, ale než se p. J. 
Kulich z Odboru dopravy a silnič. hospodářství v Náchodě, který má v kompetenci vydání stavebního 
povolení, vrátil do své kanceláře, měl v mailu nové požadavky. V současné době je řeší a zřejmě bude 
následovat další odvolání Mgr. J. K. a nové odvolací řízení na krajském úřadě. Město stále neví, zda 
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bude rekonstrukce ul. Ostašské zahájena a zda budeme postaveni před rozhodnutí, jestli zahájit opravu 
chodníků či nikoliv. Požadavky p. Mgr. J. K. jsme ochotni splnit, ale projekční práce na těchto 
požadavcích budou zahájeny až stavební povolení na rekonstrukci ul. Ostašské nabude právní moci.  
 V. Klusáčková – dotaz na špatný průjezd v ulici Dukelská z důvodu parkování vozidel v obou 
směrech. Rodina má obavy, že v případě potřeby zde neprojedou vozidla integrovaného záchranného 
systému.  
 J. Valchař, strážník MP – tento problém je celorepublikový a potýkáme se s ním i v ostatních 
lokalitách ve městě. Pokud bychom chtěli sankcionovat nedodržení průjezdní šířky u zaparkovaných 
vozidel, museli bychom tak činit po celém městě. Ulice není osazena zákazovými dopravními 
značkami a v podstatě se jedná o vedlejší ulici s minimálním provozem. V současné době se můžeme 
pouze opřít o Zákon provozu na pozem. komunikacích, kde je stanovena min. šířka 6 m průjezdnosti 
v obousměrném provozu. Problém bychom mohli řešit místní úpravou silničního provozu.  
 V. Klusáčková – zaznamenala jsem připomínky občanů k tomu, že nemají na adrese trvalého 
bydliště uvedenou žádnou ulici, jedná se asi o tři nemovitosti (bývalý byt. dům masny a RD).  
 Mgr. J. Škop – pokud město bude akceptovat požadavek na změnu adresy, musí těmto 
občanům uhradit veškeré náklady spojené s výměnou dokladů (OP, pasy, ŘP).       
 J. Soumar – chtěl bych zastupitele požádat o podporu při tisku nákladné, ale ojedinělé 
publikace od Petra Bergmana – Broumovsko na historických zobrazeních, v současné době vyšel I. díl 
Broumovsko včetně stěn, připravuje se II. díl, kde bude 40 stran věnováno Polici n. M. Původní cena 
této knihy měla být 1700,- Kč díky zájmu a finanční podpoře je stávající cena 790 ,- Kč.  
 Starostka – p. P. Bergman se zúčastnil jednání DSO Policko s prosbou o finanční podporu 
tohoto projektu, svazek neprojevil zájem a každá obec se měla vyjádřit samostatně. Obce neprojevily o 
knihu zájem. Ukázku knihy představím všem zástupcům DSO Policko na zítřejším zasedání. Podpořit 
tento projekt by měly všechny obce a bylo by vhodné zažádat o příspěvek prostřednictvím grantového 
programu.                   
         
            
Jednání bylo ukončeno v 19.30 hodin.                                                    Zápis vyhotoven 19. 12. 2013 

 
 
 
 
 
 

1. ověřovatel :   ........................................  
        Starostka:       
                     ........................................... 
                      Ida  Jenková 
 
 
 
 
2. ověřovatel :  ......................................... 
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